
Styrelsemöte       

Protokoll fört för styrelsemöte, Södra mannabergs Samfällighetsförening 2021-05-17 Falkenberg 

Punkter inför dagens möte 
1. Ordförande öppnar mötet 

2. Föregående protokoll 

3. Justeringsmän 
4. Kassörens rapport 

5. Rapport från ansvarsområden 

6. Inkommande ärenden 

7. Övriga frågor 

8. Mötet avslutas 

 

 

Närvarande 
Mötet genomfördes via Teams  

Karl-Johan Karlsson (Karla) 

Maria Hultén 

Henric Larsson 

Hanna Lund 

Magnus Weréen 

Brynolf Johansson 

Linn Ståhl 

Helena Olofsson 

Föregående protokoll 
Karla gick igenom protokollet 

Karla har varit i kontakt med Matias(tidigare ordförande för att höra historiken) angående 

Sportvägen 2 och Getinge Gräv menade att detta borde göras vid nästa lager asfalt, Håkan önskade 

göra detta tidigare men då är det inget samfälligheten betalar. 

Justeringsmän 
Ordförande justerar 

Kassörens rapport 
Fakturor på felaktiga andelar är krediterade och nya fakturor är skickade 

22 fakturor är ej betalda på årsavgifter.  

Hanna lägger ut en påminnelse på FB att alla fakturor ej är betalda.  

Rapport från underhållsplan/ansvarsområden 
Resterande 2 blomlådor kommer V21-23 

Blomstergruppen skickar ut förslag på bevattning av blomlådorna 



En påminnelse om röjardagen skickas ut en vecka innan, i påminnelsen står det då att man i 

kommentarsfältet kan skriva vad man kan göra. Det görs även en notering om att saker som ligger 

utanför tomten får tas in annars tas det bort som skräp på röjardagen.  

Inkomna ärenden 
Inga nya inkomna ärenden 

Övriga frågor 
Trehjulingen vid infarten diskuterades och vi enades om att den inte borde vara där utan att 

problemet med att man kör för fort ska lösas på annat vis, i ett första steg lägger Karla som 

ordförande in ett inlägg om detta. 

 

 Nästa styrelsemöte  

2021-05-17 genomförs via Teams 

 

Vid protokollet (2021-08-30, kl 20)   Justerare  

 

 

Magnus Weréen    Karl-Johan Karlsson 

 

  


